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Ranst, 20 maart 2018   Aan de Voorzitter van de gemeenteraad   aan de Gemeentesecretaris  Gustaaf Peetersstraat 7   2520 Ranst   Mevrouw, Mijnheer,    Graag had N-VA volgend punt toegevoegd aan de agenda van de gemeenteraadszitting van 26/03/2018   Aanpakken snelheidsovertredingen Herentalsebaan Interpellatie door John Oliviers:  Toelichtende nota:  De wegversmallingen en vluchtheuvels die zich op de Herentalsebaan bevinden hebben tot op heden hun vruchten nog niet afgeworpen. Nog steeds is hier sprake van chauffeurs die met ongepaste snelheid voorbij rijden. De vluchtheuvels en versmallingen bereiken hun doel tot enkele meters ervoor en erna. Omwonenden klagen nog steeds dat deze straten niet veilig zijn en hebben heel wat geluidsoverlast.  Aangezien niet duidelijk is wie voorrang heeft, merkt men vaak op dat men als het ware het gaspedaal dieper indrukt om toch maar als eerste de wegversmalling te kunnen nemen.  Ook  de aanwezigheid van een kleuterschool, rust- en verzorgingstehuis en “leef vzw”, vraagt om een betere controle van de snelheid. Op eerdere vragen naar snelheidscontrole, bleken er weinig overtredingen te zijn buiten de spits. In de verslagen van de verkeerscommissies van 2017 en 2018 lezen we dat er al meer dan een jaar tellingen gepland zijn ter hoogte van de Herentalsebaan 76.    Onze vragen:   1.   Kan er gecontroleerd worden tijden de spits? 2.   Wanneer gaan de geplande tellingen eindelijk uitgevoerd worden? 3.   Kan een vaste flitscamera overwogen worden?    


